
December, 202

RE: Modifications to FastTrack offering

Dear Valued Customer,

Thank you for giving Allegion the chance to support your business every day. As we continue to navigate  

implications of global events and supply chain limitations, meeting your needs remains a top priority.

 

.

FastTrack

Temporary removal of the following Schlage, Von Duprin and Falcon offerings from the

program:

Schlage NDEB

Schlage Connect BE469ZP

Schlage Control BE467F

Schlage CTE MT11B / MTB15

VD QEL Conversion Kit

The activities above are effective immediately and will be revisited on a regular basis. Please see detailed list

attached. Please continue to visit 360 Portal for the most up to date information.

If you have any questions regarding this message, please contact Allegion Commercial Customer Care at

canada.customerservice@allegion.com or your Allegion Sales representative.

Thank you for making Allegion your continued partner of choice. We are proud to serve you and your business.



Décembre 2023

Objet : Modifications de l'offre FastTrack

Cher client,

Merci d’avoir donné à Allegion la chance de soutenir votre entreprise au quotidien. Alors que nous continuons  

à naviguer dans les implications de événements mondiaux et limitations de la chaîne d'approvisionnement,  

répondre à vos besoins reste une priorité absolue.

 

FastTrack

Retrait temporaire du programme des offres Schlage, Von Duprin et Falcon suivantes :

Schlage NDEB

Schlage Control BE467F

Schlage Connect BE469ZP

Schlage CTE MT11B / MTB15

VD QEL Conversion Kit | 1 nouvelle trousse de conversion QEL

Les activités ci dessus entrent en vigueur immédiatement et seront réexaminées régulièrement. Veuillez consulter la

liste détaillée ci jointe. Veuillez consulter le portail 360 pour obtenir les informations les plus récentes.

Si vous avez des questions concernant ce message, veuillez contacter le service client commercial d'Allegion à

l'adresse canada.customerservice@allegion.com ou votre représentant commercial Allegion.

Merci d’avoir fait d’Allegion votre partenaire de choix. Nous sommes fiers de vous servir, vous et votre entreprise.



FastTrack Items Under Suspension – Detailed List 
FastTrack Articles en suspension - Liste détaillée 

ITEM/OBJE DESCRIPTION/LA 

191035         NDEB-PD RHO626 S123          * 

167520 BE469ZP CAM619* 

165686 BE469ZP CEN619* 

165688 BE469ZP CEN622* 

139922         BE467F ADD 626 12398,10116   * 

60801         19-R-EO 4' SP28 565  * 

60019         912L DAN SP28 LHR            * 

60020         912L DAN SP28 RHR          * 

10871         914KIL 32D (NEW STYLE)       * 

174891         CTE-MTB11-485 BLACK         

174893         CTE-MTB15-485 BLACK          * 

180868         MTB11-BLACK         * 
040061-00      QELA MOD CONV. KIT W/CONNEC  * 




